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Tid: Torsdagen den 23 maj 2013 kl. 18.00 
Plats: Hos ordförande Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Jan Hörman (JH) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Gunnar Gustafsson (GG) 
 Stefan Tidholm (ST) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Annelund 

Då styrelsen och Lundbergs inte kommit överens om vägsituationen för 
Annelund har kommunen informerat föreningen att ”tvångsinlösen” av 
vägarna kan bli aktuellt. Kommunen menar samtidigt att vägarna i 
anläggningen idag har ett lågt värde vilket innebär att ersättning till 
föreningen för att köpa in sig i vägarna kommer bli relativt låg – sannolikt 
lägre än den ersättning Lundbergs har erbjudit för att ”slippa” rusta 
vägarna. 

 

Beslut att LIC kontaktar stadsbyggnad och ber om ett uppföljningsmöte 
för att diskutera situationen. Styrelsens ställning är att händelserna inte 
har utvecklats såsom vi diskuterade när vi träffades. 

Beslut att LIC kontaktar Länsstyrelsen för att se om de kan vara 
behjälpliga med att få till utfart mot väg 207. 

Beslut att sätta ihop material som i ett första skede sätts upp på 
anslagstavlor i området för att informera om läget. 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
Ingen rapport denna gång. RE rapporterar att det inte är några 
nämnvärda förändringar från föregående rapportering. 
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§ 6 Vägstatus 

Sopning och sladdning genomfört där det har behövts. Avvaktar med 
saltning tills vädret är lämpligt. 

Den väg som är högst prioriterad för åtgärd är Murkelvägen och dess 
vattenproblem. Styrelsen planerar eventuell åtgärd inför hösten. 

§ 7 Övriga frågor 

• Förbättring av lekplats med nya gungor 
Anbud inkommit gällande upprustning av lekplatsen bl.a. med 
”kompisgunga”, anbudet låg så högt i pris att styrelsen beslutat att 
inte anta anbudet. 

Alternativa anbud tas in från andra leverantörer. 
 

• JH skaffar arkivplats hos extern part.  

• Beslut att årsmöte genomförs ons 28 aug kl 19.00. 

• PN kontaktar skolan för att undersöka om vi kan hyra aulan för 
årsmötet. 

 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 14 aug kl 18.00 Fårtickevägen då även 
valberedningen bjuds med. 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 

 


